

J8 海外说明书

100g书写纸单色双面印

成品尺寸：70*70mm

风琴折

Kinglucky

QUICK
START
GUIDE

OPEN EAR EARBUDS

Please read the instructions before use.

HOW TO WEAR

1. Ensure the speaker hole is facing into the ear.

2. Adjust the earbuds for the most comfortable sound.

POWER ON/OFF & CONNECT

1. AUTO POWER ON

Take out the earbuds, they will power on and pair with each other in 10 seconds.

2. Wireless PAIRING

Turn on wireless on your phone, then choose "Kinglucky Earbuds" to connect.

3. AUTO POWER OFF

Place the earbuds in the charging case to turn off automatically.

The earbuds will automatically turn off if they remain disconnected for more than 5 minutes.

SMART TOUCH CONTROLS

PHONE CALL STATUS

Answer

Decline

End Call

MUSIC MODE

L R

Hey Siri / Voice Assistant

Force Power Off / Power On

LED BEHAVIORS

LED indicator

Orange LED blinks

Low battery alert

Orange LED lit

Charging the case

Green LED lit

Fully charged

TECH SPEC

Model : Kinglucky J8

Power supply : 5V~500mA

USB interface : USB-C

Sensitivity : -38dB±3dB

Frequency range : [20Hz~20kHz]

Charging time* : ≤ 2 hrs

Listening time* : ≤ 4 hrs

Battery : 350mAh/3.7V

*Battery life depends on device settings, environment, usage, and many other factors.

TROUBLESHOOTING GUIDE

Earbuds RESET

If the earbuds fail to connect or only one side works properly, please follow these steps:

1. Delete all [Kinglucky Earbuds] Bluetooth records from your phone and turn off Bluetooth.

2. Place both earbuds into the charging case, close the lid, and wait for 5 seconds.

3. Open the lid, then press and hold the RESET button on the charging case for 5 seconds.

4. Wait until the Orange indicator turns green and starts flashing. It will then turn off Reset complete. The earbuds are now ready to pair again.

Sound Issues - Low Volume

Ensure the earbuds are worn properly, then adjust the volume to a comfortable level. Note: Volume may vary depending on the phone model and the app in use.

Charging Issues - Earbuds Not Charging

Ensure the charging contacts are clean and free of any dust or debris. If the earbuds haven't been used for an extended period, the initial charging process may take longer—this is normal.

CHARGING

RESET button

charge indicator

The orange LED lit while charging the case

2 hrs

The green LED lights up when fully charged

LIFETIME WARRANTY & CUSTOMER SUPPORT

SCAN ME TO ACTIVATE LIFETIME WARRANTY WITHIN 14 DAYS

Thank you for choosing Kinglucky! Explore our latest products, parts, and accessories at www.kingluckyshop.com. For assistance, contact us at support@kingluckyshop.com

Kinglucky

Sound that Keeps Up

Kinglucky

SCHNELLSTART
ANLEITUNG

Open-Ear-Kopfhörer

Bitte vor Gebrauch lesen.

TRAGEANLEITUNG

1. Achten Sie darauf, dass die Lautsprecheröffnung zum Ohr zeigt.

2. Passen Sie die Ohrhörer für den besten Tragekomfort und Klang an.

EIN-/AUSSCHALTEN & VERBINDEN

1. AUTOMATISCHES EINSCHALTEN

Nehmen Sie die Ohrhörer aus der Ladebox – sie schalten sich automatisch ein und koppeln sich innerhalb von 10 Sekunden miteinander.

2. DRAHTLOSE VERBINDUNG

Aktivieren Sie Bluetooth auf Ihrem Smartphone und wählen Sie „Kinglucky Earbuds“, um die Verbindung herzustellen.

3. AUTOMATISCHES AUSSCHALTEN

Legen Sie die Ohrhörer zurück in die Ladebox – sie schalten sich automatisch aus.

Wenn keine Verbindung besteht, schalten sich die Ohrhörer nach 5 Minuten automatisch aus.

SMART TOUCH-STEUERUNG

TELEFONANRUF

Annehmen

Ablehnen

Auflegen

MUSIKMODUS

L R

Hey Siri / Sprachassistent

Ausschalten erzwingen/ Einschalten erzwingen

LED-ANZEIGEN

LED-Anzeige

Orange LED blinkt

Akku schwach

Orange LED leuchtet

Ladeetui wird geladen

Grüne LED leuchtet

Vollständig aufgeladen

TECHNISCHE DATEN

Modell : Kinglucky J8

Stromversorgung : 5V~500mA

USB-Anschluss : USB-C

Empfindlichkeit : -38dB±3dB

Frequenzbereich : [20Hz~20kHz]

Ladezeit* : < 2 Std

Wiedergabezeit : < 4 Std

Akku : 350mAh/3.7V

*Die Akkulaufzeit hängt von Geräteeinstellungen, Umgebung, Nutzung und weiteren Faktoren ab.

FEHLERBEHEBUNG

Ohrhörer ZURÜCKSETZEN

Wenn sich die Ohrhörer nicht verbinden oder nur einseitig funktionieren, gehen Sie bitte wie folgt vor:

1. Löschen Sie alle [Kinglucky Earbuds] Bluetooth-Verbindungen auf Ihrem Smartphone und deaktivieren Sie Bluetooth.

2. Legen Sie beide Ohrhörer in die Ladebox, schließen Sie den Deckel und warten Sie 5 Sekunden.

3. Öffnen Sie den Deckel und halten Sie die RESET-Taste an der Ladebox für 5 Sekunden gedrückt.

4. Warten Sie, bis die orangefarbene LED grün wird und zu blinken beginnt. Danach schaltet sie sich aus. Zurücksetzen abgeschlossen. Die Ohrhörer sind nun bereit zur erneuten Kopplung.

Tonprobleme – Geringe Lautstärke

Stellen Sie sicher, dass die Ohrhörer korrekt getragen werden, und passen Sie die Lautstärke auf ein angenehmes Niveau an.

Hinweis: Die Lautstärke kann je nach Smartphone-Modell und verwendeter App variieren.

Ladeprobleme – Ohrhörer laden nicht

Stellen Sie sicher, dass die Ladekontakte sauber und frei von Staub oder Schmutz sind. Wenn die Ohrhörer längere Zeit nicht verwendet wurden, kann der erste Ladevorgang länger dauern – das ist normal.

AUFLADEN

RESET-Taste

Ladeanzeige

Orange LED leuchtet: Ladeetui wird geladen

2 Std

Grüne LED leuchtet: Vollständig aufgeladen

LEBENSLANGE GARANTIE & KUNDENSERVICE

SCAN ME, um die lebenslange Garantie innerhalb von 14 Tagen zu aktivieren.

Vielen Dank, dass Sie sich für Kinglucky entschieden haben! Entdecken Sie unsere neuesten Produkte, Ersatzteile und Zubehör auf www.kingluckyshop.com. Bei Fragen oder Problemen erreichen Sie uns unter: support@kingluckyshop.com

Kinglucky

Sound that Keeps Up